
Langs deze weg wil de VVD West Betuwe fractie graag op korte termijn antwoord op deze vraag ivm 

de mogelijke gezondheidsrisico van onze sporters, maar maximaal binnen de termijn van artikel 50 

vragen. 

 

Afgelopen week was prominent in het nieuws de milieu vervuiling van de ondergrond van, en de 

directe omgeving van, de kunstgras (voetbal)velden. Dit vanwege de gebruikte granulaat korrels om de 

velden bespeelbaar te houden.  

 

De zorg van de VVD West Betuwe richt zich in eerste instantie op de gezondheid van de spelers op de 

velden. 

Vraag 

Kan het College op zeer korte termijn aangeven of de gezondheid van gebruikers en spelers van de 

gemeentelijke kunstgrasvelden in het geding, mogelijke geding is? 

Daarmee samenhangend kunnen de velden wel bespeeld worden, blijven? 

 

Aanpalende vragen 

Hoe is het gesteld met de schone, niet schone grond van de speelvelden zelf en de directe omgeving? 

Weet het College dit? 

Hoe monitort het College dit? 

Hoe waarborgt het College dit mogelijke risico, of voorkomt dit? 

Is er risico op bodemvervuiling naar de toekomst? 

Is het met deze kennis of juist gebrek aan kennis verstandig om bij vernieuwing velden voor 

kunstgrasvelden te kiezen op dit moment? 

 

Vriendelijke groet, 

Diane de Zeeuw, 

VVD West Betuwe 

 


